
 1/2 

                                                                                                                                                                                                                                                          

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-15/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  29. 08.  2012 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 23. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

23. sjednica VMO Belveder održana je u srijeda, 29. 08. 2012. početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Dragan Basta,član VMO  
- Tea Malik, član 
- Boris Stojanov, član 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice VMO Belvedera 

� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
-  

DNEVNI RED 
 

1. Realizacija Dana MO Belveder 
2. Komunalni prioriteti mjesnih odbora 
3. Zahtjevi grañana: 

Ulice Omladinska br.10 i 5A 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

Ad.1 
           
           Predsjednica Vijeća upoznala vijećnike sa završetkom programa održavanja Dana Mjesnog 
odbora, te o dogovoru za održavanje sastanka  sa Klubom starijih osoba Belveder, a vezano za 
dogovaranje termina za održavanje izložbe ručnih radova. 

 

        Vijeće jednoglasno prihvaća izvještaj predsjednice 
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Ad.2 
           
           Predsjednica Vijeća upoznala vijećnike sa dopisom Odjela za gradsku samoupravu i upravu 
a vezano sa redoslijedom podnošenja komunalnih prioriteta za 2013. godinu po mjesnim 
odborima, od strane Rijekaprometa d.d., Energa d.o.o., te Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav. Radi boljeg i efikasnijeg rada predsjednica predlaže vijećnicima da je potrebno sa istima 
održati sastanak. 

 
Vijeće jednoglasno podržava inicijativu 

         
 
Ad.3 
           
           Predsjednica Vijeća upoznala vijećnike pristiglim zahtjevom grañana Ulice Omladinska 
br.10 i 5A, a vezano za problematiku postavljenih kanti za smeće te predlaže da se isti proslijedi 
nadležnoj službi na razmatranje i rješavanje. 

 

        Vijeće jednoglasno prihvaća zahtjev 

 
 

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


